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 פרס החינוך המחוזי 

רוקסנה המובילה . מניר דוד בניהולה של הגננת רוקסנה פלמן זכה השנה בפרס החינוך המחוזי" ניצן"השבוע התבשרנו כי גן 
א בחצר הגן והמעבדה אתר החפירה הנמצ, משקפת עשייה המזמנת סביבת חקר משמעותי" הארכיאולוגיה בגן"את נושא 

גן . מעיזים ונמצאים בתהליכים מתמשכים, טועים, חוקרים, שואלים, סביבה בה הילדים סקרנים יםהארכיאולוגית בתוך הגן מהוו
 .ילדי גן ניצן שזכוואת  אנו מברכים את רוקסנה. ניצן הוא בין שלושת המוסדות הראשונים שזכו בפרס ויעלה גם לפרס הארצי

 
 

 מפרידים
במפגש בהשתתפות נציגי , ביום חמישי הושקה תכנית הפרדת הפסולת לשני זרמים

 .היישובים
במסגרת התוכנית . חזור בארץיהמועצה הצטרפה לרשויות המובילות את מהפכת המ

שאת , תקבל כל משפחה לביתה פח שיש יעודי לפסולת האורגנית הנוצרת במטבח
 .ומים אשר יוצבו לצד הפחים הירוקיםתכולתו תתבקש להעביר לפחים הח

. הפסולת האורגנית מהפחים החומים תועבר לאתר קומפוסטציה שם תהפוך לדשן
אחריות סביבתית אשר תסייע בצמצום  ה כל אחד מאיתנויגל, במהלך החשוב הזה

אויר ותפיסת שטחים , כמויות הפסולת המועברת להטמנה תוך מניעת זיהום מקורות מים
 ...לתמונות נוספות    ....לסרטון   .פתוחים

 
 

 ד"סגן שר החינוך בשק
סגן השר החל את ביקורו בבית ספר . דתי הגיע לסיור בעמק ביחד עם סגן שר החינוך אבי וורצמןל הקיבוץ ה"נחמיה רפל מזכ

והצרכים , האתגרים העומדים בפניו, הצלחותיו, ד ושמע סקירה מקיפה ממנהל בית הספר בועז שוורץ על בית הספר"שק
שלא המשכנו עימו בסיור אין ספק שנהנה  סגן השר המשיך וביקר בעוד מספר מקומות בעמק ואף .החינוכיים והפיסיים שלו
 .ורווה נחת ממה שראה

 
 

 משרד הפנים
. מנהל מחוז צפון של משרד הפנים הגיע עם צוותו לביקור הכרות אצלנו ,אורי אילן

בפגישה עם המטה הצגנו לו את האתגרים המרכזיים של המועצה לשנים הקרובות 
ו לסיור במבנה החדש של בית ספר המשכנ .והודינו על שיתוף הפעולה הטוב עם המשרד

  .שלפים ופארק המעיינות, המרכז הטכנולוגי, גלעד
 
 

 מעוז חיים
שמענו סקירה על המצב המשקי ועל התוצאות הטובות של המשק . מטה המועצה ביקר במעוז חיים ונפגש עם וועד ההנהלה

משפחות שנקלטו  21. וגרפית שהתחדשהערכות הקיבוץ לצמיחה הדמיהחקלאי המבוסס והמצליח ועל ההתקדמות הרבה בה
 .המועצה תלווה ותסייע בכל מה שיידרש .העדות הטובה ביותר לשינוי שמתחולל ןבשנתיים האחרונות ה

 
 

 שדה אליהו
נפגשנו עם הנהלת הישוב ושמענו על התהליך העמוק והמשמעותי שהיא  .בקיבוץ שדה אליהו' מה נשמע'קפצנו לפגישת 

מצבו הכלכלי וגם הדמוגרפי יציב , שדה אליהו הוא קיבוץ חזק ומבוסס. מובילה לטווח ארוך ועל תכניות הקהילה לשנה הקרובה
 .מאוד ובשנה האחרונה החל לקלוט משפחות בנים לעצמאות כלכלית

 .אנשי המקוםשם הייתה לנו הזדמנות נהדרת לפגוש את , הריים בחדר האוכל ההומהבתום הפגישה הוזמנו לארוחת צ
 
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=xZqqL1H158U
http://www.maianot.co.il/cgi-webaxy/sal/sal.pl?lang=he&ID=641418_maianot&act=show&dbid=pages&dataid=295


 

 

 
 
 

 תוכנית אב לירדן דרומי
את התכנון של התוכנית לשיקום  רכזתל רשות הניקוז ועליזה רפופורט שמ"השבוע קיימנו במועצה פגישה עם רמון בן ארי מנכ

שמשותפת למועצה האזורית , קלאות בעמק והוצגה דרישהבפגישה הודגשה החשיבות והמשמעות של הח. הירדן הדרומי
סוכם שרשות הניקוז תמנה יועץ . חקלאות מקום משמעותי בתוכנית שמתגבשתהתיישבות וללתת ל, ולמשרד החקלאות

 .את עבודתו ילווה צוות חקלאות ,חקלאות שיצטרף לצוות התכנון ויכין נספח חקלאות שיהיה חלק בלתי נפרד מהתוכנית
 
 

 ם עתידפותחי
תוך דגש על הנגשת , היא מודל חדשני וייחודי לעבודה אישית עם ילדים באופן מקיף ולאורך זמן" פותחים עתיד"תוכנית 

הפדרציה , התוכנית פועלת במסגרת שותפות ביחד ושותפים לה הסוכנות. השירותים הקיימים בישוב לילדים שזקוקים להם
נפגשנו עם . ד"ספר ביכורה ודקלים ומתרחבת השנה גם לחטיבת הביניים בשקהיא פועלת כיום בבתי ה, בקליבלנד והמועצה

 .מנהלת התוכנית של פותחים עתיד בעמק המעיינות וצוות הנאמנות המקצועי והמסור ,רעיה פורת
 . הקהילותההורים ו ,הקשר עם המחנכות, בליווי הילדים, שוחחנו על העבודה החשובה שהן עושות במסגרת התוכנית

ועל שיתוף הפעולה הפורה מול המועצה וגופים נוספים , שמענו מכל הצוות על חדוות העשייה וההתלהבות שמלווה את עבודתן
 .במרחב האזורי שמפרה ומעשיר את העשייה למען הילדים

 
 

 מרוצי שדה
 .הבוקר נערכו במרכז עידן מרוצי השדה המחוזיים

י שנה עולה מספר ומד, שנה 53מרוצי השדה נערכים בעמק כבר מעל 
 .תהמשתתפים בתחרו

 3 -ל מ"ק 0.3 שבין למרחקים רצו צפון מחוזרחבי  מכל ילדים 0,111 מעל
 אחריבעיקר  נהדר מסלולשהוא , ןעיד למרכז שמדרום בשדה מ"ק

 .מצוין כמו שהיה היום אוויר מזג עםו מים שירדו השבועהגש
 קבוצתו, בכבוד אותנו יצגו הירדן וגאון ד"שק ס"מבי הריצה תוקבוצ

 הארצי לגמר תהועל השלישי למקום ההגיעאף  ד"שק של הבנות
 . חודשיים בעוד כאן שיתקיים

 ...תמונות נוספות בפייסבוק ספורט עמק המעיינות 
 
 

 

 

 

 

 שגריר
שלנו השותפים , מעיין כהן מקיבוץ כפר רופין עושה את שנת השירות שלו בקליבלנד

קיבלנו דרישת שלום באמצעות כתבה קטנה שפורסמה בעיתון ". שותפות ביחד"ב
 .המקומי של קליבלנד

 

 

 

 

 

 
 

 !שבת שלום
 יורם קרין

 ראש המועצה
 

                                                                           

https://www.facebook.com/sportmaianot

